
  

 

Referat fra Skolebestyrelsesmøde 

Den 15. december 2022 fra kl. 17.30–20.45 

Susåskolen afd. Herlufmagle 

 

Tilstede: Rikke Milan, Rikke Marcher, Maria Falk, Lisbeth, Mirco, Nikolaj, Bendt, Martin, Sisse 

(med på Teams), Stefan og Stine 

Henrik Garde (gæst til punkt 36), Stine Petersen (Gæst til punkt 37) 

Fravær: Søren, Anders. Maria S 
 
Punkter: (I) = Information, (B) = Behandling, (D) = Drøftelse 

33 - 17.30-17.35 
Dagsorden  
 

• Kan dagsordenen godkendes?  
Fra årshjul: 

• Virksomhedsaftale bortfalder formentlig - alternativ først i januar 
hvis beskrivelsen er klar (Skal ikke laves pt. i kommunen – vi skal 
derfor afvente direktionsbeslutning) 

 

34 - 17.35-17.55 
Nyt fra formand, ledelsen, 
bestyrelsesmedlemmer, 
medarbejder- og 
elevrepræsentanter,  
(I) 
 

• Ønske om at flytte bestyrelsesmødet den 23/1-23 til den 16/1-23 
grundet høring omkring tildelingsmodel for skolerne. Godkendt. 

• Ansættelser/stilling: Der er ansat ny lærer på Holsted. 

• Mirco har været med til Landsmøde med Skole og forældre – og 
blev valgt ind i Hovedbestyrelsen, vil gerne undersøge om der er 
stemning for en lokal afdeling i Næstved Kommune – det tages på 
på formandsmøde 

• Der er kommet status på indskrivning til 0. klassen i kommende 
skoleår- 

35 – 17.55-18.30 
Skolenavne – høringsproces 
om navn til skolen (D/B) 
 

• I forbindelse med det nylige forlig om skolestrukturen i Næstved 
kommune, er det besluttet, at der skal kigges på skolernes og 
afdelingernes navne. Børne- og Uddannelsesudvalget ønsker at 
benytte lejligheden til at se på alle skolernes og afdelingernes 
navne. Der har i perioden mellem den 10. november til 2. 
december været muligt for alle elever, forældre og ansatte, at 
komme med forslag til navne. 

• Skolebestyrelsen skal have behandlet de fremsendte 
navneforslag (alternativt komme med deres bud også), og 
indstille til Børne- og Uddannelsesudvalget bestyrelsens ønsker til 
navn for skolen og skolens afdelinger. Skolebestyrelsen har ikke 
modtaget nogle forslag til nye navne.  

• Bestyrelsen fremsender derfor deres forslag til Børne- og 
Uddannelsesudvalget, som beslutter endeligt. 

 
Skolebestyrelsen indstiller at fortsætte med de samme navne som 
nu: 
Susåskolen med afdeling Herlufmagle, afdeling Glumsø og afdeling 
Holsted 



  

36 – 18.30-18.50 
Musikindsatsen på 
Herlufmagle (I) 
 

• Afdelingsleder på Herlufmagle Henrik Garde kommer og giver en 
status på musikindsatsen på afdelingen. Hvor lang er vi kommet i 
arbejdet, og hvad er i gang i dag.  

• Der er opbakning til at prøve at søge nogle fonde, gennem 
mulighed for at alliere sig med foreninger. 
 

Pause med rundvisning  
30 min 
 

• Rundvisning på Herlufmagle – Henrik Garde viser rundt 

37 – 19.20-20.00 
Budgetopfølgning 22/23 
Ink. drøftelse af mulige 
investeringsønsker (D) 
 

• Administrativ leder Stine Petersen giver en kort status på 
budgettet for dette skoleår 

• Bestyrelsen drøfter investeringsønsker, med en prioritering 
såfremt der er midler i budgettet. 

• Der tilføjes et ønske om at udvide kantinefaciliteterne på afdeling 
Holsted – ifht. indvendig vedligehold/Center for ejendomme      

38 – 20.00-20.25 
Tildelingsmodel 23/24 og 
ledelsesstruktur (D) 

• Der er d.d. kommet høringsmateriale vedr. ny tildelingsmodel, 
Skolebestyrelsens indstilling på baggrund af materialet drøftes på 
skolebestyrelsesmøde mandag d. 16. januar. 

• Den nye ledelsesstruktur vendes kort. 
Til august kommer ny ledelsesstruktur, på baggrund af den nye 
besparelse i ledelsestildelingen. 

39 – 20.25 -20.30 
Evt.  
 

• … 

• Obs: Juleklummen skrives af Mirco og Nikolai, Forårsklummen 
skrives af Maria F og Lisbeth, Sommerklummen skrives af Anders, 
Sisse og Maria S 

• Der løftes et spørgsmål om hvorvidt der er nogen retningslinjer 
for hvor meget der er forventning om at man deltager i 
Skolebestyrelsesmøderne, inden man indkalder en suppleant. – 
Det ønskes at drøfte gensidige forventninger til deltagelse på et 
kommende møde. 
 

40 – 20.30-20.45 
Godkendelse af referat 
(B) 
 

• Bestyrelsesmedlemmerne beslutter om beslutningsreferatet kan 
godkendes. 

• Referatet er godkendt. 

Punkter til kommende møder 
– 

Møde den 23/1 på Holsted: 

• Gennemgang af de fem politiske mål – feedbacksamtale med CDS 
(denne bortfalder formentlig, da skolen endnu ikke er indkaldt til 
feedbacksamtale) 

• Plan for timefordelingsplan og skemastruktur 

• Nedsættelse af UV-tid i spc. kl. - § 16b og almen-de §16d + 
konvertering af USU 

• Princip for skolens arbejde med meddelelsesbog tages først når 
Næstved kommune har lavet deres rammeforståelse, og dette er 
vendt i personalegruppen 

• Tilbagemelding om antal elever i førskole, og antal grupper 

• Høring om ny tildelingsmodel. 

• … 
 

 


